
    ÖIS Skidsektion – Verksamhetsberättelse 2023 
 
 
Styrelsen 
 
Ordförande: Peter Nilsson 
Sekreterare: Charlotte Rydefjärd 
Kassör: Stefan Davidsson 
 
Styrelsen har haft 3 möten under året i syfte att planerar verksamheten samt för utvärdering av 
aktiviteter. 
 
Aktiviteter 
 
Vi har arrangerat fixar dagar då vi har röjt och underhållit elljusspåret 
 
Skidspår gick att fixa vid två korta perioder i Januari och Mars. En rekordtidig start för 
skidspåret blev det säsongen 23-24 då vi kunde spåra redan i början på December. 
Dock smälte snön igen så jullovet kunde vi tyvärr inte erbjuda någon skidåkning. 
 
Tyvärr blev det inget barnens vasalopp (Pga. Snöbrist) som vi hade för avsikt att genomföra. 
 
Öis loppet var tillbaka efter ett års uppehåll. Med bra deltagande. 
 
Ca. 15 åkare från Öis deltog i något av vasaloppets olika lopp. 
 
 
 
 
 
 
Ölmstad 2024-01-09 
 
 
 
 
Peter Nilsson 


